
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Motion om att servera viltkött inom Haninge kommuns verksamheter. 

Vi har idag stora problem runt om i vår vackra kommun med framför allt vildsvin som bökar 

runt och förstör, samt att de även förökar sig lavinartat. Det är väldigt viktigt att man håller 

nere stammen på en hanterlig nivå. Gör vi inte detta kommer problemen bara att växa med 

mer skador och trafikolyckor till följd. Vildsvinen kommer också närmare tätbebyggda 

områden och riskerar angripa människor och husdjur. 

Sverigedemokraterna arbetar som parti alltid med att vi ska stödja vår hembygd och handla av 

svenska företag och lantbrukare. Att vi som kommun mer kan använda lokalproducerat och 

naturliga livsmedel är väldigt bra både för natur samt för Haningebornas hälsa. 

Kan vi inom Haninge kommun börja servera vildsvin som kötträtt på menyn i våra 

verksamheter skulle det ge oss kvalitativ mat direkt från naturen, samt därtill minimera den 

skadegörelse som vildsvinen utsätter samhället för. 

 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunfullmäktige  besluta: 

Att Haninge kommun får i uppdrag att revidera kommunen måltidspolicy till att uppmuntra 

användningen av viltkött från svenska leverantörer samt där det är möjligt att gynna lokala 

företag och lantbrukare. 

Att Haninge kommun får i uppdrag att se över nuvarande och framtida berörda upphandlingar 

och där ta in viltkött från svenska leverantörer samt där det är möjligt gynna lokala företag 

och lantbrukare. 

 

Christian Lindefjärd (SD) 


